
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 2. august 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 458
Hvor mange almene boligselskaber forventer ministeren vil benytte regerin-
gens forslag om mulighed for at optage statslån i stedet for realkreditlån i hhv.
2018, 2019, 2020, 2021 og 2025?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen
formand
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Finansudvalget 2016-17
FIU Alm.del  Spørgsmål 458
Offentligt


